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Protokoll årsmøte NJFF-Østfold 

Folkvang, Båstad, lørdag 16. mars 2024 
 

Før selve årsmøtet 
Markus Nagele, leder av styret i NJFF Østfold, ønsket velkommen og ga en ekstra takk til vertskapsforeningen 

Båstad grunneier JFF. 

Pål Sindre Svae, viltforvalter i Indre Østfold kommune, holdt et foredrag om rådyr, hjort og elg både i 

kommunen og på fylkesnivå, pluss serverte noen tanker om hva NJFF bør bli flinkere til. 

Båstad grunneier JFF ved nestleder Sveinung Sloreby ønsket velkommen til Båstad og fortalte litt om foreningen. 

Mathea Sætre Skavern, NJFF Forbundsstyret, holdt et foredrag der de gikk gjennom saker som NJFF arbeider 

med for tiden og skal arbeide med fremover. Ragnhild Grøv, NJFF sentralt, holdt et foredrag instruktørutdanning 

og digital læring i NJFF.  

 

Konstituering av årsmøtet 
Regionleder Markus Nagele tok ordet og startet dermed selve årsmøtet. 

 

Innkalling 
Innkallingen ble godkjent. 

 

Regionsekretær Ole-Håkon Heier gjennomførte deretter opprop. Det var 59 stemmeberettigede til stede. 7 av 

disse satt i regionstyret og hadde dermed ikke stemmerett vedrørende regnskap og årsberetning. 

 

Dagsorden 
Dagsorden ble godkjent. 

 

Forretningsorden 
Forretningsorden ble godkjent. 
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Valg av ordstyrer 
Til ordstyrer ble valgt: Jan Remi Hæger, Borge JFF. 

Jan Remi Hæger tok så over ordstyrer-rollen. 

 

Valg av sekretær 
Til sekretær ble valgt: Ole-Håkon Heier, Regionsekretær NJFF Østfold. 

 

Valg av tellekorps 
Som tellekorps ble valgt: Egil Brekke, AJFF Halden, og Dagfinn Lindberg, Kråkerøy JFF. 

 

Valg av to delegater til å underskrive protokollen    
Til å underskrive årsmøteprotokollen ble valgt: Egil Brekke, AJFF Halden, og Dagfinn Lindberg, Kråkerøy JFF. 

 

Årsberetning fra siste kalenderår 
Markus Nagele gikk gjennom noen utvalgte momenter fra årsberetningen for 2023. 

Etter innspill fra Kjetil Sørby, Eidsberg OJFF og regioninstruktør ettersøk, la Markus la frem noen kulepunkter 

som manglet under punkt 4.2 Kurs på side 8: 

• Ettersøksinstruktør, oppdatering. Bekkhus, 25.10.23 

• Ettersøksdommer, oppdatering. Bekkhus 25.10.23 

• I tillegg ble det i sammenheng med sportesting og mentaltest for villsvinekvipasjene, holdt 

kurs/opplæring i spormomenttrening i regi av regioninstruktør ettersøk. 

Administrasjonen beklaget at dette ikke hadde kommet med og styret foreslo at dette skulle inntas i 

årsberetningen. 

Kommentarer/debatt: 

Kjetil Sørby: Hadde oppdaget en feil under punkt 9.1.3., villsvin og ettersøk, i årsberetningen. Her var teksten 

som følger: Delen på JFS gikk over to dager. Den ene var satt av til mentaltest av hunden, og den andre delen til å 

gå spor og test på wire-villsvin. Ny foreslått tekst er: Delen på JFS gikk over to dager. Den ene delen var satt av til 

mentaltest av hunden, og den andre delen til å gå spor og gjøre momenttrening på spor. 

 

Årsberetningen ble enstemmig vedtatt, med det fremlagte tillegget og justeringen. 

 

Revidert regnskap fra siste kalenderår 
Regionlagets kasserer Vibeke Strømme gikk gjennom regnskapet. Det ble et underskudd på kr 49.491, -. 
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Kommentarer/debatt: 

Kjetil Sørby: Er nedskrivingen av verdien på aksjene i Jakt- og fiskesenteret på Flå korrekt? 

Markus Nagele: Oppgir at den reelle verdien på aksjene er kr 60000,- per 31-12-2023 (Protokoll anmerkning, 

Ole-Håkon Heier, 18-3-24: Det er mulig han mente at den reelle verdien var kr 6000,- per aksje). Dette ble 

opplyst på generalforsamlingen til Jakt- og fiskesenteret 22-2-2024. 

Protokoll anmerkning, Ole-Håkon Heier, 18-3-24: Det står i dokumentene fra den nevnte generalforsamlingen 

at aksjene har en verdi på kr 6250,- per aksje per 31-12-2023. NJFF Østfold har 5 aksjer. Dvs. at korrekt sum er kr 

31250,-. Administrasjonen tar med seg dette inn i arbeidet med regnskapet for 2024, da det betyr at de må 

nedskrives ytterligere kr 8750,-. 

Egil Brekke, AJFF Halden: Påpekte at ekstra bruk av midler på Berby Action Camp er meget bra. Han beklaget at 

det dessverre ikke blir noen BAC i 2024 (4H har trukket seg), men ønsker at regionlaget fortsetter med noe 

lignende i fremtiden. 

 

Revisjonsberetningen ble lest opp av Jan Remi Hæger. 

Revisjonsberetningen ble tatt til orientering. 

 

Regnskapet ble enstemmig vedtatt. 

 

Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
Det var totalt tre innkomne saker. 

 

Sak 1: Forslag til nye vedtekter regionlaget 
Regionstyrets forslag. Roy Yven gikk gjennom forslaget til nye vedtekter punkt for punkt med begrunnelse for de 

foreslåtte endringene. 

 

Kommentarer/debatt: 

Ingen 

Vedtak: enstemmig for styrets forslag 

 

Sak 2: Landsmøteforslag: Vedtekter NJFF sentralt 
Regionstyrets innstilling. Roy Yven gikk gjennom landsmøteforslaget til nye vedtekter punkt for punkt med 

begrunnelse for de foreslåtte endringene. Spørsmål til punktene og tilhørende diskusjoner ble tatt underveis. 
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Kommentarer/debatt: 

Kjetil Sørby: Side 60, §4.2., nye forslag, setning 1. Legg til «i det aktuelle styret», ikke bare «i styret». 

Bjørn-Willy Abrahamsen, Onsøy JFF: Side 60, §4.2., nye forslag, setning 1. Foreslår i stedet å legge til: «I styret i 

det gjeldende organisasjonsledd» 

Kjetil Sørby: Side 63, §10, setning 1, nytt forslag: øke til fire årlige representantskapsmøter. Stilte spørsmålet: 

Hva skal representantskapet gjøre på de to ekstra møtene? 

Roy Yven og Markus Nagele: Argumenterte begge for at ytterligere to møter ville medføre at 

representantskapet ville få bedre tid og anledning til oppfølging av sine ansvarsområder. 

Gunnar Borgen, Skjeberg OJFF: Etter samråd med Dagfinn Lindberg, Kråkerøy JFF, ønsket de begge å foreslå at 

det fortsatt skal stå to representantskapsmøter. 

Roy Yven: Presiserte at de to ytterligere foreslåtte møtene er tenkt å være Teams-møter. 

Bjørn-Willy Abrahamsen: Konstaterte at ut fra landsmøtet 2021 sitt ønske så skulle Representantskapet styrkes. 

Stilte spørsmål til styret/styreleder: Føler dere at så har skjedd? 

Roy Yven: Nei. 

Markus Nagele: kun delvis. Han sier at det har tatt han tre år med press på NJFF sentralt for å komme dithen at 

de fremlegger et budsjett med mer innhold slik at det faktisk kan leses hva midlene brukes på. Han sier 

regionstyret arbeider for å styrke Representantskapet slik landsmøtet 2021 ønsket, og de mener dette forslaget 

som nå er fremlagt er veien å gå. 

Roy Yven: Viser til begrunnelsen som står rett over §11 i saksdokumentene. 

Kjetil Sørby: Han føler fortsatt ikke at han har fått svar på spørsmålet sitt, men støtter en styrking av 

Representantskapet og at de skal ha flere årlige møter. Han mener at det forslaget bør fremkomme hva disse to 

møtene skal inneholde. 

Gunnar Borgen: Sier at han trekker sitt forslag dersom det er slik at øvrige regionlag i NJFF støtter det fremlagte 

forslaget. Men understreker at det ikke er vits i å avholde et møte dersom det ikke er noen agenda. 

Roy Yven: Viser til punkt 8 i §11 i saksdokumentene, der det er lagt til forslag om mer tekst enn hva som står i 

dagens gjeldende vedtekter. 

Steinar Torp: Tenker på at de to nye ekstra møtene bør være Teams-møter. Hvis ikke så koster det fort kr 

800000,- å arrangere to ekstra møter med mange deltagere. Han foreslår å innta det om at møtene skal være på 

Teams i forslaget til nye vedtekter. 

Kjetil Sørby: Forslag til endring av ordlyd i vedtektsforslaget: På alle fire møtene skal punkt 3 i §11 følges. 

Joar Sættem, Kråkerøy JFF: Han hadde levert skriftlig forslag før møtet begynte: Det må ikke stå kun 

forkortelsen RS i vedtektsforslaget, hele ordet representantskapsmøte må konsekvent benyttes for å unngå 

uklarheter eller misforståelser. 
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Årsmøtet tok så en 5 minutters pause, der det ble arbeidet med en konkretisering av de fremkomne 

justeringene. 

Styret la så frem et forslag til endringer av landsmøteforslaget etter debatten: 

• Generelt: Det skal skrives det fulle ordet representantskapsmøte konsekvent i dokumentet. 

• Side 60, §4, punkt 4.2., slutten av setning 1 under NYE FORSLAG: «….til kontradiksjon i styret» endres til 

«…til kontradiksjon i gjeldende organisasjonsledd». 

• Side 63, §10, setning 1: Gjeldende forslag til setning: «Representantskapsmøte holdes ordinært fire 

ganger i året» endres til «Representantskapsmøte holdes ordinært fire ganger i året, hvorav to møter 

avholdes digitalt. For de to øvrige møtene skal det minimum behandles saker etter §§11.3 og 11.8.» 

 

Avstemning: 

Vedtak: Forslaget vedtas, med de endringer som fremkom i punktene over. 

 

Sak 3: Landsmøteforslag: Red skin disease 
AJFF Halden 

Martin Mickal Petersen, AJFF Halden, presenterte foreningens forslag. Han ba spesifikt om at det tas skikkelig tak 

i saken på landsmøtet. 

 

Kommentarer/debatt: 

Markus Nagele: Tilføyde at dette også ble tatt opp på Representantskapsmøtet i høst, og at regionstyret 

arbeider med dette. 

Steinar Torp: Støtter forslaget 100%. Ber om at regionstyret også bidrar med å støtte saken økonomisk frem mot 

neste årsmøte. 

 

Avstemning: 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

 

Styrets forslag til årsplan og budsjett 
Markus Nagele presenterte arbeidsprogrammet for 2024. 

Det var ingen innspill. 

Arbeidsprogrammet ble godkjent. 

 

Vibeke Strømme presenterte budsjettet for 2024. Det er budsjettert med et underskudd på kr 30500,-. 
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Det var ingen innspill. 

Budsjettet ble godkjent. 

 

Valg av styre i hht. vedtektenes §7 
Valgkomiteen har bestått av Jan Petter Yven, Sarpsborg og Omegn JFF (leder), Steinar Torp, AJFF Halden, og 

Reinert Fredriksen, Råde JFF. De delte ut valgkomiteens innstillinger på møtet rett før valget. 

Dermed ble valget gjennomført i regi av Jan Remi Hæger. Han foreslo for årsmøtet at avstemning skulle skje ved 

håndsopprekning dersom kun en kandidat var foreslått, og skriftlig dersom flere kandidater var foreslått. 

Årsmøtet støttet dette forslaget. 

 

Leder 
Valgkomiteens forslag, gjenvalg: Markus Nagele, Borge JFF. Han har vært leder i regionlaget de fire siste årene, 

og ønsker gjenvalg. 

Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 

Ingen ble foreslått. 

Markus Nagele ble VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Kasserer 
Valgkomiteens forslag, ny: Jane Christin Aastorp-Raaden, Skjeberg og Omegn JFF, presenterte seg. 

Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 

Henning Holtet, Båstad Grunneier JFF: Forslag på Anne Beathe Vollaug Lier, Trøgstad JFF. 

Steinar Torp: Påpeker at ingen foreninger hadde sendt inn forslag til valgkomiteen. Han er derfor overrasket 

over at det nå kommer benkeforslag. 

Anne Beathe Vollaug Lier: Presenterte seg. Hun sa at hun i utgangspunktet hadde takket nei til gjenvalg, men 

hadde endret mening i løpet av de siste dagene etter at mange hadde ytret ønske om at hun burde fortsette. 

Jan Petter Yven: Påpekte at han mente det var uheldig med et ektepar i regionstyret, og viste til at Anne Beathe 

Vollaug Lier og Bjørn Einar Lier er gift. 

Roy Yven: Påpekte at det ikke virket for han at deres private forhold betød noe i forhold til arbeid i regionstyret. 

 

Det ble dermed skriftlig avstemning: 

Jane Christin Aastorp-Raaden: 34 stemmer, VALGT 

Anne Beathe Vollaug Lier: 25 stemmer 
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Blanke stemmer: 0 

 

Styremedlem 
Valgkomiteens forslag, ny: Joar Sættem, Kråkerøy JFF, presenterte seg. 

Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 

Ingen ble foreslått. 

Joar Sættem ble VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Første vara 

Valgkomiteens forslag, gjenvalg: Sixten Karlsson, Skjeberg og Omegn JFF. 

Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 

Ingen ble foreslått. 

VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Andre vara 
Valgkomiteens forslag, ny: Torfinn Bønøgård, AJFF Halden. 

Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 

Ingen ble foreslått. 

VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Kvinnekontakt 
Valgkomiteens forslag, ny: Vibeke Marie Strømme, Moss og omegn JFF. 

Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 

Ingen ble foreslått. 

VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Regionlagets styre 2024-2025 ble dermed som følger 
Leder Markus Nagele, Borge JFF, valgt for to år 

Nestleder Roy Yven, Råde JFF, gjenstår ett år 

Kasserer Jane Aastorp-Raaden, Skjeberg og Omegn JFF, valgt for to år 

Styremedlem Joar Sættem, Kråkerøy JFF, valgt for to år 
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Styremedlem Bjørn Einar Lier, Trøgstad JFF, gjenstår ett år 

Styremedlem Hans Hvidsten, Sarpsborg og Omegn JFF, gjenstår ett år 

Første vara Sixten Karlsson, Skjeberg og Omegn JFF, valgt for ett år 

Andre vara Torfinn Bønøgård, AJFF Halden, valgt for ett år 

Kvinnekontakt Vibeke Marie Strømme, Moss og Omegn JFF, valgt for to år 

Ungdomsleder Tommy Eriksson, SFK Acerina, gjenstår ett år 

 

Valg av to revisor og to vararevisorer for ett år 
Revisor medlem 1. Valgkomiteens forslag, gjenvalg: Magnus Solbakken, Fredrikstad og Omegn JFF. 

Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 

Ingen ble foreslått. 

VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Revisor medlem 2 gjenstår ett år. 

 

Vara for revisor medlem 1. Valgkomiteens forslag, ny: Bjarne Granli, AJFF Halden. 

Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 

Ingen ble foreslått. 

VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Vara revisor medlem 2 gjenstår ett år. 

 

Dermed er revisor/vararevisor for 2024-2025 som følger: 

Revisor medlem 1: Magnus Solbakken, Fredrikstad og Omegn JFF, valgt for to år. 

Revisor medlem 2: Per Arne Gjødalstuen, AJFF Halden, gjenstår ett år. 

Vararevisor medlem 1: Bjarne Granli, AJFF Halden, valgt for to år. 

Vararevisor medlem 2: Rene Jønnvoll, Kråkerøy JFF, gjenstår ett år. 

 

Valg av valgkomite på tre medlemmer inklusive leder  
Valgkomiteens medlemmer velges rullerende for 3 år slik at en er på valg hvert år. Leder er den som har sittet 

lengst. Det er dermed ett nytt medlem som skal velges på årsmøtet. 
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Det ble åpnet for innspill fra salen til nytt medlem i valgkomiteen: 

Henning Holtet: Foreslår Ulf Veidahl, Moss og Våler jakt- og fiskelag 

Ulf Veidahl: Vil i denne sammenhengen få si at han har blitt gjort klar over at det går rykter om at han sto for 

økonomiske misligheter i Moss og Omegn JFF for en god del år siden. Han vil i den anledningen vise til at han 

innehar en skriftlig bekreftelse fra lokalforeningens styreleder på den tiden at så ikke var tilfelle. Han takker ja til 

å stille som medlem av valgkomiteen. 

 

Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 

Ingen ble foreslått. 

VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Dermed blir valgkomiteen for årsmøtet 2025 slik: 

Leder: Steinar Torp, AJFF Halden, gjenstår 1 år 

Medlem 1: Reinert Fredriksen, Råde JFF, gjenstår 2 år 

Medlem 2: Ulf Veidahl, Moss og Våler jeger- og fiskerlag, valgt for 3 år 

 

Valg av landsmøtedelegater 
Valgkomiteen delte ut to lister. Den ene lista inneholdt fire delegatforslag innkommet før fristen valgkomiteen 

satte (1-3-24). Den andre lista inneholdt syv delegatforslag innkommet etter denne fristen. 

 

Landsmøtedelegat nummer 1-4 
Valgkomiteen ba først årsmøtet om å stemme samlet over lista med fire navn innkommet før fristen. Disse fire 

var: 

• Per Arne Gjødalstuen, AJFF Halden 

• Vibeke Marie Strømme, Moss og Omegn JFF 

• Joar Sættem, Kråkerøy JFF 

• Kjetil Sørby, Eidsberg og Omegn JFF 

 

Det ble åpnet for innspill fra salen: 

Martin Mickal Petersen: Hvor mange delegater kan sendes til landsmøtet fra Østfold? 

Jan Petter Yven: 7 delegater. I tillegg ønsker vi 5 varadelegater. 

Egil Brekke: Fremsnakket Gjødalstuen, og ønsker at han skal være med for å fronte saken om Red Skin Disease. 
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ALLE BLE VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Deretter delte valgkomiteen ut lista med innkomne forslag på delegater som innkom etter fristen 1.3. hadde gått 

ut. Her sto det seks navn. Disse seks var: 

• Bjarne Granli, AJFF Halden 

• Tormod Nyquist, Hvaler JFF 

• Anne Beathe Vollaug Lier, Trøgstad JFF 

• Hans Jørgen Hvidsten, Sarpsborg og Omegn JFF 

• Roy Yven, Råde JFF 

• Bjørn Einar Lier, Trøgstad JFF 

Valgkomiteen ba derfor forsamlingen om benkeforslag på ytterligere en kandidat. 

Det ble åpnet for innspill fra salen: 

Bjørn-Willy Abrahamsen: Understreket at rekkefølgen på de foreslåtte delegatene var tilfeldig, selv om lista var 

nummerert.  

Lars-Kristian Svartdahl, Sarpsborg og Omegn JFF: Ønsket at det skulle stemmes på en og en delegat. Han sa også 

at lokalforeningen ønsket at Hans Jørgen Hvidsten skulle være med som delegat med bakgrunn i Bekkhus-saken 

(skytebanen til Sarpsborg og Omegn JFF er pålagt nedlagt av Statsforvalteren). 

Steinar Torp: Positivt om også Bjarne er med på landsmøtet, da han har arbeidet med både Red Skin Disease og 

vedtekter. 

Dagfinn Lindberg: Spør om det har kommet inn mange forslag til nye representanter til Forbundsstyret og om 

regionstyret har sendt innspill? 

Ole-Håkon Heier: Vi er kjent med ett innkommet forslag fra Østfold. Styret har ennå ikke behandlet spørsmålet 

om å spille inn noen forslag til valgkomiteen på landsmøtet, da fristen for innspill er 15-4-24. 

Gunnar Borgen: Foreslår at vi stemmer over en og en foreslått kandidat, med åpning for benkeforslag. 

Kjetil Sørby: Foreslår å sette opp gjenstående posisjoner, og at årsmøtet så stemmer over kandidater fra lista 

som er delt ut. 

Det ble her mye diskusjon rundt hvordan avstemningen skal foregå, før årsmøtet ble enige om å stemme skriftlig 

over en og en kandidat, der salen kom med forslag ut fra lista eller utenom lista. 

 

Deretter ble det skriftlig votering. 

 

Landsmøtedelegat nummer 5 
Martin Mickal Petersen: Bjarne Granli, 28 stemmer, VALGT 

Lars-Kristian Svartdahl: Hans Jørgen Hvidsten, 21 stemmer 

Glenn Berndt, Skjeberg og Omegn JFF: Anette Lundestad, Skjeberg og Omegn JFF, 10 stemmer 
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Landsmøtedelegat nummer 6 
Ulf Veidahl: Mener at ungdomslederen burde prioriteres som delegat. Påpekte at dette sto i regionlagets gamle 

vedtekter fra før 2022, men at han ikke kunne finne noe om dette i de nye. Men kom ikke med noe forslag. 

Lars-Kristian Svartdahl: Hans Jørgen Hvidsten, 44 stemmer, VALGT 

Glenn Berndt: Anette Lundestad. Hun presenterte seg. 15 stemmer 

 

Landsmøtedelegat nummer 7 
Glenn Berndt: Anette Lundestad. 45 stemmer, VALGT 

Markus Nagele: Roy Yven, 14 stemmer 

 

Landsmøtedelegater, varaer 
Deretter valgte årsmøtet å behandle de gjenværende kandidatene under ett, som varaer i prioritert rekkefølge. 

Tommy Eriksson, SFK Acerina, og ungdomsleder i NJFF Østfold, stilte seg til disposisjon for valg. Det ble dermed 

stemt over følgende: 

1. Tormod Nyquist 

2. Anne Beathe Vollaug Lier 

3. Roy Yven 

4. Bjørn Einar Lier 

5. Tommy Eriksson 

Alle ble VALGT VED AKKLAMASJON 

 

Steinar Torp: Neste års leder av valgkomiteen rundet av valget med å innstendig be årsmøtedeltagerne om å 

sende inn kandidater til valgkomiteen før neste årsmøte. 

Dermed var årsmøtet fullført og ordstyrer Jan Remi Hæger overlot ordet til regionstyreleder Markus Nagele. 

 

Resolusjoner 
Regionstyret la frem to resolusjoner for årsmøtet. Begge ble enstemmig vedtatt. 

• De viktige skytebanene. 

• Nei til utbygging av vind- og solkraftparker i Fjellaområdene i Østfold! 

 



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   Lindberg, Dagfinn (17.06.1947), 25.03.2024 
•   Brekke, Egil Ragnar (26.10.1958), 25.03.2024 
•   Heier, Ole-Håkon (26.04.1974), 25.03.2024

 

 

 

  

Andre del, etter selve årsmøtet 
Fire innsatsmedaljer ble delt ut: 

• Bjarne Granli, AJFF Halden. 

• John Edquist, AJFF Halden. 

• Roy Bye, Kråkerøy JFF. 

• Bjørnar Pedersen, Onsøy JFF. 

Ole-Håkon Heier leste opp de omfattende begrunnelsene for alle fire tildelingene. Siden Bjarne Granli var 

forhindret fra å delta på årsmøtet, hadde vi delt ut innsatsmedalje til både han og John Edquist på årsmøtet i 

AJFF Halden i begynnelsen av februar. 

 

Tommy Eriksson delte ut Ungdommens pris til Onsøy jeger- og fiskerforening. 

 

Markus Nagele avsluttet møtet med utdeling av vin til avtroppende styremedlemmer og øvrige bidragsytere. Til 

slutt takket han Båstad grunneier JFF for godt vertskap, og ønsket alle vel hjem. Deretter ble det servert 

lapskaus. 

 

Båstad, 16-3-24 

 

 

Ole-Håkon Heier 

Referent/regionsekretær 

 

 

Egil Brekke    Dagfinn Lindberg 

AJFF Halden    Kråkerøy JFF 
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Protokoll årsmøte NJFF-Østfold 


Folkvang, Båstad, lørdag 16. mars 2024 
 


Før selve årsmøtet 
Markus Nagele, leder av styret i NJFF Østfold, ønsket velkommen og ga en ekstra takk til vertskapsforeningen 


Båstad grunneier JFF. 


Pål Sindre Svae, viltforvalter i Indre Østfold kommune, holdt et foredrag om rådyr, hjort og elg både i 


kommunen og på fylkesnivå, pluss serverte noen tanker om hva NJFF bør bli flinkere til. 


Båstad grunneier JFF ved nestleder Sveinung Sloreby ønsket velkommen til Båstad og fortalte litt om foreningen. 


Mathea Sætre Skavern, NJFF Forbundsstyret, holdt et foredrag der de gikk gjennom saker som NJFF arbeider 


med for tiden og skal arbeide med fremover. Ragnhild Grøv, NJFF sentralt, holdt et foredrag instruktørutdanning 


og digital læring i NJFF.  


 


Konstituering av årsmøtet 
Regionleder Markus Nagele tok ordet og startet dermed selve årsmøtet. 


 


Innkalling 
Innkallingen ble godkjent. 


 


Regionsekretær Ole-Håkon Heier gjennomførte deretter opprop. Det var 59 stemmeberettigede til stede. 7 av 


disse satt i regionstyret og hadde dermed ikke stemmerett vedrørende regnskap og årsberetning. 


 


Dagsorden 
Dagsorden ble godkjent. 


 


Forretningsorden 
Forretningsorden ble godkjent. 


 







 


 


 


  


Valg av ordstyrer 
Til ordstyrer ble valgt: Jan Remi Hæger, Borge JFF. 


Jan Remi Hæger tok så over ordstyrer-rollen. 


 


Valg av sekretær 
Til sekretær ble valgt: Ole-Håkon Heier, Regionsekretær NJFF Østfold. 


 


Valg av tellekorps 
Som tellekorps ble valgt: Egil Brekke, AJFF Halden, og Dagfinn Lindberg, Kråkerøy JFF. 


 


Valg av to delegater til å underskrive protokollen    
Til å underskrive årsmøteprotokollen ble valgt: Egil Brekke, AJFF Halden, og Dagfinn Lindberg, Kråkerøy JFF. 


 


Årsberetning fra siste kalenderår 
Markus Nagele gikk gjennom noen utvalgte momenter fra årsberetningen for 2023. 


Etter innspill fra Kjetil Sørby, Eidsberg OJFF og regioninstruktør ettersøk, la Markus la frem noen kulepunkter 


som manglet under punkt 4.2 Kurs på side 8: 


• Ettersøksinstruktør, oppdatering. Bekkhus, 25.10.23 


• Ettersøksdommer, oppdatering. Bekkhus 25.10.23 


• I tillegg ble det i sammenheng med sportesting og mentaltest for villsvinekvipasjene, holdt 


kurs/opplæring i spormomenttrening i regi av regioninstruktør ettersøk. 


Administrasjonen beklaget at dette ikke hadde kommet med og styret foreslo at dette skulle inntas i 


årsberetningen. 


Kommentarer/debatt: 


Kjetil Sørby: Hadde oppdaget en feil under punkt 9.1.3., villsvin og ettersøk, i årsberetningen. Her var teksten 


som følger: Delen på JFS gikk over to dager. Den ene var satt av til mentaltest av hunden, og den andre delen til å 


gå spor og test på wire-villsvin. Ny foreslått tekst er: Delen på JFS gikk over to dager. Den ene delen var satt av til 


mentaltest av hunden, og den andre delen til å gå spor og gjøre momenttrening på spor. 


 


Årsberetningen ble enstemmig vedtatt, med det fremlagte tillegget og justeringen. 


 


Revidert regnskap fra siste kalenderår 
Regionlagets kasserer Vibeke Strømme gikk gjennom regnskapet. Det ble et underskudd på kr 49.491, -. 







 


 


 


  


 


Kommentarer/debatt: 


Kjetil Sørby: Er nedskrivingen av verdien på aksjene i Jakt- og fiskesenteret på Flå korrekt? 


Markus Nagele: Oppgir at den reelle verdien på aksjene er kr 60000,- per 31-12-2023 (Protokoll anmerkning, 


Ole-Håkon Heier, 18-3-24: Det er mulig han mente at den reelle verdien var kr 6000,- per aksje). Dette ble 


opplyst på generalforsamlingen til Jakt- og fiskesenteret 22-2-2024. 


Protokoll anmerkning, Ole-Håkon Heier, 18-3-24: Det står i dokumentene fra den nevnte generalforsamlingen 


at aksjene har en verdi på kr 6250,- per aksje per 31-12-2023. NJFF Østfold har 5 aksjer. Dvs. at korrekt sum er kr 


31250,-. Administrasjonen tar med seg dette inn i arbeidet med regnskapet for 2024, da det betyr at de må 


nedskrives ytterligere kr 8750,-. 


Egil Brekke, AJFF Halden: Påpekte at ekstra bruk av midler på Berby Action Camp er meget bra. Han beklaget at 


det dessverre ikke blir noen BAC i 2024 (4H har trukket seg), men ønsker at regionlaget fortsetter med noe 


lignende i fremtiden. 


 


Revisjonsberetningen ble lest opp av Jan Remi Hæger. 


Revisjonsberetningen ble tatt til orientering. 


 


Regnskapet ble enstemmig vedtatt. 


 


Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
Det var totalt tre innkomne saker. 


 


Sak 1: Forslag til nye vedtekter regionlaget 
Regionstyrets forslag. Roy Yven gikk gjennom forslaget til nye vedtekter punkt for punkt med begrunnelse for de 


foreslåtte endringene. 


 


Kommentarer/debatt: 


Ingen 


Vedtak: enstemmig for styrets forslag 


 


Sak 2: Landsmøteforslag: Vedtekter NJFF sentralt 
Regionstyrets innstilling. Roy Yven gikk gjennom landsmøteforslaget til nye vedtekter punkt for punkt med 


begrunnelse for de foreslåtte endringene. Spørsmål til punktene og tilhørende diskusjoner ble tatt underveis. 







 


 


 


  


 


Kommentarer/debatt: 


Kjetil Sørby: Side 60, §4.2., nye forslag, setning 1. Legg til «i det aktuelle styret», ikke bare «i styret». 


Bjørn-Willy Abrahamsen, Onsøy JFF: Side 60, §4.2., nye forslag, setning 1. Foreslår i stedet å legge til: «I styret i 


det gjeldende organisasjonsledd» 


Kjetil Sørby: Side 63, §10, setning 1, nytt forslag: øke til fire årlige representantskapsmøter. Stilte spørsmålet: 


Hva skal representantskapet gjøre på de to ekstra møtene? 


Roy Yven og Markus Nagele: Argumenterte begge for at ytterligere to møter ville medføre at 


representantskapet ville få bedre tid og anledning til oppfølging av sine ansvarsområder. 


Gunnar Borgen, Skjeberg OJFF: Etter samråd med Dagfinn Lindberg, Kråkerøy JFF, ønsket de begge å foreslå at 


det fortsatt skal stå to representantskapsmøter. 


Roy Yven: Presiserte at de to ytterligere foreslåtte møtene er tenkt å være Teams-møter. 


Bjørn-Willy Abrahamsen: Konstaterte at ut fra landsmøtet 2021 sitt ønske så skulle Representantskapet styrkes. 


Stilte spørsmål til styret/styreleder: Føler dere at så har skjedd? 


Roy Yven: Nei. 


Markus Nagele: kun delvis. Han sier at det har tatt han tre år med press på NJFF sentralt for å komme dithen at 


de fremlegger et budsjett med mer innhold slik at det faktisk kan leses hva midlene brukes på. Han sier 


regionstyret arbeider for å styrke Representantskapet slik landsmøtet 2021 ønsket, og de mener dette forslaget 


som nå er fremlagt er veien å gå. 


Roy Yven: Viser til begrunnelsen som står rett over §11 i saksdokumentene. 


Kjetil Sørby: Han føler fortsatt ikke at han har fått svar på spørsmålet sitt, men støtter en styrking av 


Representantskapet og at de skal ha flere årlige møter. Han mener at det forslaget bør fremkomme hva disse to 


møtene skal inneholde. 


Gunnar Borgen: Sier at han trekker sitt forslag dersom det er slik at øvrige regionlag i NJFF støtter det fremlagte 


forslaget. Men understreker at det ikke er vits i å avholde et møte dersom det ikke er noen agenda. 


Roy Yven: Viser til punkt 8 i §11 i saksdokumentene, der det er lagt til forslag om mer tekst enn hva som står i 


dagens gjeldende vedtekter. 


Steinar Torp: Tenker på at de to nye ekstra møtene bør være Teams-møter. Hvis ikke så koster det fort kr 


800000,- å arrangere to ekstra møter med mange deltagere. Han foreslår å innta det om at møtene skal være på 


Teams i forslaget til nye vedtekter. 


Kjetil Sørby: Forslag til endring av ordlyd i vedtektsforslaget: På alle fire møtene skal punkt 3 i §11 følges. 


Joar Sættem, Kråkerøy JFF: Han hadde levert skriftlig forslag før møtet begynte: Det må ikke stå kun 


forkortelsen RS i vedtektsforslaget, hele ordet representantskapsmøte må konsekvent benyttes for å unngå 


uklarheter eller misforståelser. 


 







 


 


 


  


Årsmøtet tok så en 5 minutters pause, der det ble arbeidet med en konkretisering av de fremkomne 


justeringene. 


Styret la så frem et forslag til endringer av landsmøteforslaget etter debatten: 


• Generelt: Det skal skrives det fulle ordet representantskapsmøte konsekvent i dokumentet. 


• Side 60, §4, punkt 4.2., slutten av setning 1 under NYE FORSLAG: «….til kontradiksjon i styret» endres til 


«…til kontradiksjon i gjeldende organisasjonsledd». 


• Side 63, §10, setning 1: Gjeldende forslag til setning: «Representantskapsmøte holdes ordinært fire 


ganger i året» endres til «Representantskapsmøte holdes ordinært fire ganger i året, hvorav to møter 


avholdes digitalt. For de to øvrige møtene skal det minimum behandles saker etter §§11.3 og 11.8.» 


 


Avstemning: 


Vedtak: Forslaget vedtas, med de endringer som fremkom i punktene over. 


 


Sak 3: Landsmøteforslag: Red skin disease 
AJFF Halden 


Martin Mickal Petersen, AJFF Halden, presenterte foreningens forslag. Han ba spesifikt om at det tas skikkelig tak 


i saken på landsmøtet. 


 


Kommentarer/debatt: 


Markus Nagele: Tilføyde at dette også ble tatt opp på Representantskapsmøtet i høst, og at regionstyret 


arbeider med dette. 


Steinar Torp: Støtter forslaget 100%. Ber om at regionstyret også bidrar med å støtte saken økonomisk frem mot 


neste årsmøte. 


 


Avstemning: 


Vedtak: Enstemmig vedtatt. 


 


Styrets forslag til årsplan og budsjett 
Markus Nagele presenterte arbeidsprogrammet for 2024. 


Det var ingen innspill. 


Arbeidsprogrammet ble godkjent. 


 


Vibeke Strømme presenterte budsjettet for 2024. Det er budsjettert med et underskudd på kr 30500,-. 







 


 


 


  


Det var ingen innspill. 


Budsjettet ble godkjent. 


 


Valg av styre i hht. vedtektenes §7 
Valgkomiteen har bestått av Jan Petter Yven, Sarpsborg og Omegn JFF (leder), Steinar Torp, AJFF Halden, og 


Reinert Fredriksen, Råde JFF. De delte ut valgkomiteens innstillinger på møtet rett før valget. 


Dermed ble valget gjennomført i regi av Jan Remi Hæger. Han foreslo for årsmøtet at avstemning skulle skje ved 


håndsopprekning dersom kun en kandidat var foreslått, og skriftlig dersom flere kandidater var foreslått. 


Årsmøtet støttet dette forslaget. 


 


Leder 
Valgkomiteens forslag, gjenvalg: Markus Nagele, Borge JFF. Han har vært leder i regionlaget de fire siste årene, 


og ønsker gjenvalg. 


Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 


Ingen ble foreslått. 


Markus Nagele ble VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Kasserer 
Valgkomiteens forslag, ny: Jane Christin Aastorp-Raaden, Skjeberg og Omegn JFF, presenterte seg. 


Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 


Henning Holtet, Båstad Grunneier JFF: Forslag på Anne Beathe Vollaug Lier, Trøgstad JFF. 


Steinar Torp: Påpeker at ingen foreninger hadde sendt inn forslag til valgkomiteen. Han er derfor overrasket 


over at det nå kommer benkeforslag. 


Anne Beathe Vollaug Lier: Presenterte seg. Hun sa at hun i utgangspunktet hadde takket nei til gjenvalg, men 


hadde endret mening i løpet av de siste dagene etter at mange hadde ytret ønske om at hun burde fortsette. 


Jan Petter Yven: Påpekte at han mente det var uheldig med et ektepar i regionstyret, og viste til at Anne Beathe 


Vollaug Lier og Bjørn Einar Lier er gift. 


Roy Yven: Påpekte at det ikke virket for han at deres private forhold betød noe i forhold til arbeid i regionstyret. 


 


Det ble dermed skriftlig avstemning: 


Jane Christin Aastorp-Raaden: 34 stemmer, VALGT 


Anne Beathe Vollaug Lier: 25 stemmer 







 


 


 


  


Blanke stemmer: 0 


 


Styremedlem 
Valgkomiteens forslag, ny: Joar Sættem, Kråkerøy JFF, presenterte seg. 


Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 


Ingen ble foreslått. 


Joar Sættem ble VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Første vara 


Valgkomiteens forslag, gjenvalg: Sixten Karlsson, Skjeberg og Omegn JFF. 


Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 


Ingen ble foreslått. 


VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Andre vara 
Valgkomiteens forslag, ny: Torfinn Bønøgård, AJFF Halden. 


Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 


Ingen ble foreslått. 


VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Kvinnekontakt 
Valgkomiteens forslag, ny: Vibeke Marie Strømme, Moss og omegn JFF. 


Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 


Ingen ble foreslått. 


VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Regionlagets styre 2024-2025 ble dermed som følger 
Leder Markus Nagele, Borge JFF, valgt for to år 


Nestleder Roy Yven, Råde JFF, gjenstår ett år 


Kasserer Jane Aastorp-Raaden, Skjeberg og Omegn JFF, valgt for to år 


Styremedlem Joar Sættem, Kråkerøy JFF, valgt for to år 







 


 


 


  


Styremedlem Bjørn Einar Lier, Trøgstad JFF, gjenstår ett år 


Styremedlem Hans Hvidsten, Sarpsborg og Omegn JFF, gjenstår ett år 


Første vara Sixten Karlsson, Skjeberg og Omegn JFF, valgt for ett år 


Andre vara Torfinn Bønøgård, AJFF Halden, valgt for ett år 


Kvinnekontakt Vibeke Marie Strømme, Moss og Omegn JFF, valgt for to år 


Ungdomsleder Tommy Eriksson, SFK Acerina, gjenstår ett år 


 


Valg av to revisor og to vararevisorer for ett år 
Revisor medlem 1. Valgkomiteens forslag, gjenvalg: Magnus Solbakken, Fredrikstad og Omegn JFF. 


Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 


Ingen ble foreslått. 


VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Revisor medlem 2 gjenstår ett år. 


 


Vara for revisor medlem 1. Valgkomiteens forslag, ny: Bjarne Granli, AJFF Halden. 


Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 


Ingen ble foreslått. 


VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Vara revisor medlem 2 gjenstår ett år. 


 


Dermed er revisor/vararevisor for 2024-2025 som følger: 


Revisor medlem 1: Magnus Solbakken, Fredrikstad og Omegn JFF, valgt for to år. 


Revisor medlem 2: Per Arne Gjødalstuen, AJFF Halden, gjenstår ett år. 


Vararevisor medlem 1: Bjarne Granli, AJFF Halden, valgt for to år. 


Vararevisor medlem 2: Rene Jønnvoll, Kråkerøy JFF, gjenstår ett år. 


 


Valg av valgkomite på tre medlemmer inklusive leder  
Valgkomiteens medlemmer velges rullerende for 3 år slik at en er på valg hvert år. Leder er den som har sittet 


lengst. Det er dermed ett nytt medlem som skal velges på årsmøtet. 







 


 


 


  


 


Det ble åpnet for innspill fra salen til nytt medlem i valgkomiteen: 


Henning Holtet: Foreslår Ulf Veidahl, Moss og Våler jakt- og fiskelag 


Ulf Veidahl: Vil i denne sammenhengen få si at han har blitt gjort klar over at det går rykter om at han sto for 


økonomiske misligheter i Moss og Omegn JFF for en god del år siden. Han vil i den anledningen vise til at han 


innehar en skriftlig bekreftelse fra lokalforeningens styreleder på den tiden at så ikke var tilfelle. Han takker ja til 


å stille som medlem av valgkomiteen. 


 


Det ble åpnet for innspill til motkandidater. 


Ingen ble foreslått. 


VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Dermed blir valgkomiteen for årsmøtet 2025 slik: 


Leder: Steinar Torp, AJFF Halden, gjenstår 1 år 


Medlem 1: Reinert Fredriksen, Råde JFF, gjenstår 2 år 


Medlem 2: Ulf Veidahl, Moss og Våler jeger- og fiskerlag, valgt for 3 år 


 


Valg av landsmøtedelegater 
Valgkomiteen delte ut to lister. Den ene lista inneholdt fire delegatforslag innkommet før fristen valgkomiteen 


satte (1-3-24). Den andre lista inneholdt syv delegatforslag innkommet etter denne fristen. 


 


Landsmøtedelegat nummer 1-4 
Valgkomiteen ba først årsmøtet om å stemme samlet over lista med fire navn innkommet før fristen. Disse fire 


var: 


• Per Arne Gjødalstuen, AJFF Halden 


• Vibeke Marie Strømme, Moss og Omegn JFF 


• Joar Sættem, Kråkerøy JFF 


• Kjetil Sørby, Eidsberg og Omegn JFF 


 


Det ble åpnet for innspill fra salen: 


Martin Mickal Petersen: Hvor mange delegater kan sendes til landsmøtet fra Østfold? 


Jan Petter Yven: 7 delegater. I tillegg ønsker vi 5 varadelegater. 


Egil Brekke: Fremsnakket Gjødalstuen, og ønsker at han skal være med for å fronte saken om Red Skin Disease. 







 


 


 


  


ALLE BLE VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Deretter delte valgkomiteen ut lista med innkomne forslag på delegater som innkom etter fristen 1.3. hadde gått 


ut. Her sto det seks navn. Disse seks var: 


• Bjarne Granli, AJFF Halden 


• Tormod Nyquist, Hvaler JFF 


• Anne Beathe Vollaug Lier, Trøgstad JFF 


• Hans Jørgen Hvidsten, Sarpsborg og Omegn JFF 


• Roy Yven, Råde JFF 


• Bjørn Einar Lier, Trøgstad JFF 


Valgkomiteen ba derfor forsamlingen om benkeforslag på ytterligere en kandidat. 


Det ble åpnet for innspill fra salen: 


Bjørn-Willy Abrahamsen: Understreket at rekkefølgen på de foreslåtte delegatene var tilfeldig, selv om lista var 


nummerert.  


Lars-Kristian Svartdahl, Sarpsborg og Omegn JFF: Ønsket at det skulle stemmes på en og en delegat. Han sa også 


at lokalforeningen ønsket at Hans Jørgen Hvidsten skulle være med som delegat med bakgrunn i Bekkhus-saken 


(skytebanen til Sarpsborg og Omegn JFF er pålagt nedlagt av Statsforvalteren). 


Steinar Torp: Positivt om også Bjarne er med på landsmøtet, da han har arbeidet med både Red Skin Disease og 


vedtekter. 


Dagfinn Lindberg: Spør om det har kommet inn mange forslag til nye representanter til Forbundsstyret og om 


regionstyret har sendt innspill? 


Ole-Håkon Heier: Vi er kjent med ett innkommet forslag fra Østfold. Styret har ennå ikke behandlet spørsmålet 


om å spille inn noen forslag til valgkomiteen på landsmøtet, da fristen for innspill er 15-4-24. 


Gunnar Borgen: Foreslår at vi stemmer over en og en foreslått kandidat, med åpning for benkeforslag. 


Kjetil Sørby: Foreslår å sette opp gjenstående posisjoner, og at årsmøtet så stemmer over kandidater fra lista 


som er delt ut. 


Det ble her mye diskusjon rundt hvordan avstemningen skal foregå, før årsmøtet ble enige om å stemme skriftlig 


over en og en kandidat, der salen kom med forslag ut fra lista eller utenom lista. 


 


Deretter ble det skriftlig votering. 


 


Landsmøtedelegat nummer 5 
Martin Mickal Petersen: Bjarne Granli, 28 stemmer, VALGT 


Lars-Kristian Svartdahl: Hans Jørgen Hvidsten, 21 stemmer 


Glenn Berndt, Skjeberg og Omegn JFF: Anette Lundestad, Skjeberg og Omegn JFF, 10 stemmer 







 


 


 


  


 


Landsmøtedelegat nummer 6 
Ulf Veidahl: Mener at ungdomslederen burde prioriteres som delegat. Påpekte at dette sto i regionlagets gamle 


vedtekter fra før 2022, men at han ikke kunne finne noe om dette i de nye. Men kom ikke med noe forslag. 


Lars-Kristian Svartdahl: Hans Jørgen Hvidsten, 44 stemmer, VALGT 


Glenn Berndt: Anette Lundestad. Hun presenterte seg. 15 stemmer 


 


Landsmøtedelegat nummer 7 
Glenn Berndt: Anette Lundestad. 45 stemmer, VALGT 


Markus Nagele: Roy Yven, 14 stemmer 


 


Landsmøtedelegater, varaer 
Deretter valgte årsmøtet å behandle de gjenværende kandidatene under ett, som varaer i prioritert rekkefølge. 


Tommy Eriksson, SFK Acerina, og ungdomsleder i NJFF Østfold, stilte seg til disposisjon for valg. Det ble dermed 


stemt over følgende: 


1. Tormod Nyquist 


2. Anne Beathe Vollaug Lier 


3. Roy Yven 


4. Bjørn Einar Lier 


5. Tommy Eriksson 


Alle ble VALGT VED AKKLAMASJON 


 


Steinar Torp: Neste års leder av valgkomiteen rundet av valget med å innstendig be årsmøtedeltagerne om å 


sende inn kandidater til valgkomiteen før neste årsmøte. 


Dermed var årsmøtet fullført og ordstyrer Jan Remi Hæger overlot ordet til regionstyreleder Markus Nagele. 


 


Resolusjoner 
Regionstyret la frem to resolusjoner for årsmøtet. Begge ble enstemmig vedtatt. 


• De viktige skytebanene. 


• Nei til utbygging av vind- og solkraftparker i Fjellaområdene i Østfold! 


 







 


 


 


  


Andre del, etter selve årsmøtet 
Fire innsatsmedaljer ble delt ut: 


• Bjarne Granli, AJFF Halden. 


• John Edquist, AJFF Halden. 


• Roy Bye, Kråkerøy JFF. 


• Bjørnar Pedersen, Onsøy JFF. 


Ole-Håkon Heier leste opp de omfattende begrunnelsene for alle fire tildelingene. Siden Bjarne Granli var 


forhindret fra å delta på årsmøtet, hadde vi delt ut innsatsmedalje til både han og John Edquist på årsmøtet i 


AJFF Halden i begynnelsen av februar. 


 


Tommy Eriksson delte ut Ungdommens pris til Onsøy jeger- og fiskerforening. 


 


Markus Nagele avsluttet møtet med utdeling av vin til avtroppende styremedlemmer og øvrige bidragsytere. Til 


slutt takket han Båstad grunneier JFF for godt vertskap, og ønsket alle vel hjem. Deretter ble det servert 


lapskaus. 


 


Båstad, 16-3-24 


 


 


Ole-Håkon Heier 


Referent/regionsekretær 


 


 


Egil Brekke    Dagfinn Lindberg 


AJFF Halden    Kråkerøy JFF 
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